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Saksframlegg 
 
EVENTUELT TIL FORMANNSKAPETS MØTE 13.01.2009   

Arkivsaksnr.: 09/36 
 
 
 
Eventuelt Formannskapet 13.01.09 
 
 
Trafikksikkerhet Granåslia 
 
Formannskapet har flere ganger diskutert trafikksikkerheten i Granåslia i forbindelse med at barn fra de 
nye utbyggingsområdene har skolevei gjennom Granåslia til Brundalen skole. 
 
Rådmannen har tidligere lovet å komme tilbake med alternative forslag til midlertidige tiltak for å forbedre 
trafikksikkerheten inntil Brundalsforbindelsen er på plass. 
 
 
Spørsmål til Rådmannen: 
 
Har Rådmannen sett på mulige midlertidige løsninger, og når vil Rådmannen legge fram disse for 
Formannskapet? 
 
Aase Sætran 
Arbeiderpartiet 
 
 
 
Spørsmål til rådmannen 
 
Regjeringen ved utdanningsministeren har gitt uttrykk for at elever i grunnskolen i større grad bør få 
mulighet til å ta enkeltfag ved videregående skole. 
 
Høyre mener det er viktig at alle elever uavhengig av hvilken skolekrets de tilhører, skal få mulighet til å 
utvikle sine evner til beste for seg selv og samfunnet. Undervisning tilpasset egne evner og behov er 
dessuten en forutsetning for å gjennomføre Kunnskapsløftet. Høyre mener at Trondheim kommune som 
skoleeier bør være en aktiv pådriver for at denne typen ordninger gjøres tilgjengelig for våre elever. 
 
Hvordan kan rådmannen legge bedre til rette for at flere ungdomsskoler i Trondheim benytter seg av denne 
muligheten? 
 
 
Merethe B. Ranum (H) 
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Spørsmål til formannskapet 13/1-09 
 
Redusert vintervedlikehold 
 
Gjennom det rødgrønne budsjettvedtaket 11. desember ble det som kjent kuttet 7 mill i vintervedlikeholdet 
ift. aktivitetsnivået året før.  
 
I sak 470/08 i formannskapet 9. desember redegjorde rådmannen for aktuelle reduksjonstiltak for å 
gjennomføre kuttet: 
 
 •  bortkjøring av snø fra kryss, fortau og fotgjengerkryssinger 
 •  snørydding og strøing ved bussholdeplasser 

•  redusert brøyting i boliggater 
•  redusert (halvert) strøing i boliggater 
•  redusert (halvert) salting på kommunale hovedveger, spesialbehandling av TT sine  
    busstraseer opphører eller reduseres 
•  redusert beredskap, dvs. færre utkallinger samtidig som gjennomføringstiden øker 

 
Gjennom siste ukes ekstreme vintervær har man sett at det er akkurat de tiltakene som er vedtatt redusert, 
at behovet er størst for å ivareta sikkerhet og fremkommelighet ved slike forhold.  
 
Spørsmål til ordføreren: 
 
Vil ordføreren revurdere reduksjonen i budsjettet til vintervedlikehold i Trondheim? 
 
Kristian Dahlberg Hauge 
FrP 
 
 
 

 
 

 
 


